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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

K/5852 .

Írásbeli Kérdés

„Mi lesz a csillaghegyi lokátorállomás sorsa?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Juhász Ferenc Honvédelmi miniszterhez . A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztel Miniszter úr!

Hosszú évek óta foglalkoztatja a csillaghegyi polgárokat, valamint Üröm új lakóövezetében

élőket az elhagyatott laktanya sorsa .

Néhány jól informáltnak tetsző lakó véleménye szerint rövidesen értékesítésre kerül a terület,

ahol építési telkek kerülnek kialakításra .

Mások tudni vélik, hogy a III . kerületi Önkormányzat szeretné megszerezni a területet szintén

üzleti céloktól vezérelten .

Meglehetősen nagy a bizonytalanság és sok a találgatás .

Célszerű volna informálni a lakosságot arról, mit tervez valójában a minisztérium a fent

említett területtel .

Kérdezem ezért tisztelt Miniszter urat :

Várható-e - amennyiben igen, akkor milyen időtávlatban - változás a csillaghegyi

lokátorállomás sorsát illetően?

Milyen típusú hasznosítását tervezik?

Várom megtisztelő válaszát!
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